
 

žádám o informaci,  protože Ministerstvo zdravotnictví není schopné odpovědět na žádost o 
informaci zda patent  musí být certifikován. Chci sdělit, že jsem nabídl pomoc s detekcí 
nemoci  když začínal covid metodou, kterou jsem mimochodem uvedl ve své doktorandské 
práci. Bylo mi sděleno, že přístroj musí být certifikovaný. Na moji námitku, že se jedná o metodu, 
mi bylo sděleno, že je to jedno. S certifikací jsem neuspěl u všech organizací v působnosti 
Mzd  SÚKL.. Proto jsem požádal o další patent tentokráte v zahraničí. 

 

Vzhledem k tomu, že Mzd, jak je vidět z dopisu, nejenže neví jestli patent má být certifikován a 
jak, neví ani co je v jeho působnosti. 

 

Proto žádám o informaci, nejen jestli musí být patenty zmíněné v dopise certifikovány a jakým 
způsobem. Navíc žádám, který ústřední orgán státní moci , má v působnosti  starost o zdraví, 
když Ministerstvo zdravotnictví, jak vyplývá z dopisu, jím není. 

 

Děkuji předem a jsem s pozdravem 

 


